



Alexandria Mineral Oils Co.
شركة الاسكندرية
للزيت المعدنية

Date December 25, 2025
OUT I.D 133 /2025

Dears / EGX
Greetings,

At its meeting held on December 25, 2025, the Company's Board of Directors made the following resolution:

Alexandria Mineral Oils Company (AMOC) board of directors has approved on 25/12/2025 the proposed capital budget for the fiscal year 2025/2026 to approximately 580,193 million EGP, and the proposed planning current budget for the fiscal year 2025/2026 which shows a net profit after tax of approximately 1,024,145 billion EGP, after being presented to the Audit and Governance Committee.

The board also discussed other topics that would conduct the company's executive business.

AMOC declares that the above summary includes all the material information that must be disclosed in accordance with the provisions of the Capital Market Law and its executive regulations, and both the rules & decisions issued in execution for them.

Yours sincerely,

Maged Elkerdy



التاريخ ٢٠٢٥/١٢/٢٥
صادر رقم/ أ.ب. ٢٠٢٥/١٣٣

السادة / البورصة المصرية
تحية طيبة وبعد...

نتشرف بالافادة بأن مجلس الادارة قد قرر بجلسته بتاريخ ٢٠٢٥/١٢/٢٥ الآتي:

نتشرف بالإفادة أن مجلس إدارة شركة الإسكندرية للزيت المعدنية (أموك) قد وافق بتاريخ ٢٠٢٥/١٢/٢٥ علي الموازنة الرأسمالية المقترحة للعام المالي ٢٠٢٦ باجمالي قدره ٥٨٠,٢ مليون جنيه تقريباً، وعلي الموازنة التخطيطية الجارية المقترحة للعام المالي ٢٠٢٦ والتي تظهر صافي ربح بعد الضريبة قدره ١,٠٢ مليار جنيه تقريباً وذلك بعد عرضهما علي لجنة المراجعة والحوكمة.

كما ناقش المجلس بعض الموضوعات الأخرى التي من شأنها تسير الأعمال التنفيذية بالشركة.

كما تقر الشركة بأن الملخص عاليه يتضمن كافة المعلومات الجوهرية التي يجب الإفصاح عنها وفقاً لأحكام قانون سوق رأس المال ولائحته التنفيذية والقواعد والقرارات الصادرة تنفيذاً لهما.

وتفضلوا سيادتكم بقبول فائق الاحترام ،،،

منه الكردي

الكيميائي / ماجد مصطفى محمد الكردي
رئيس مجلس الإدارة والعضو المنتدب

El Sad El Ali St., Wady El Kamar, El Max, Alex., Egypt
T. (+203) 3105646 - 3105647
F. (+203) 4404183 - 3105651
Calro Office: 2 A Haras Gomhory Buildings,
Abas El Aqad St.Nasr City
T. (+202) 26909774 – 26909775 – 26909776
F. (+202) 26909772



المقر الرئيسي بالاسكندرية : شارع السد العالي، وادي القمر، المكس
ت : ٣١٠٥٦٤٦ - ٣١٠٥٦٤٧ (+٢٠٣)
ف : ٣١٠٥٦٥١ - ٤٤٠٤١٨٣ (+٢٠٣)
مكتب القاهرة :- (١) عمارات الحرس الجمهورى
ش. عباس العقاد - مدينة نصر
ت : ٢٦٩٠٩٧٧٤ (+٢٠٢) - ٢٦٩٠٩٧٧٥ - ٢٦٩٠٩٧٧٦
ف : ٢٦٩٠٩٧٧٢ (+٢٠٢)